



សេចក្តីប្រកាសផ្តល់ជំនួយខ្នាតតូច

នៅខែ មិថុនា ឆ្នាំ ២០២៣ កម្មវិធីផ្តល់ជំនួយដល់ជនជាតិដើមភាគតិច ក្រោមកិច្ចសន្យាអាកាសធាតុរបស់UNDP និងកម្មវិធីប្រែប្រួលអាកាសធាតុរបស់UNDP បានចាប់ផ្តើមជាផ្លូវការ ដើម្បីជំរុញការអភិវឌ្ឍន៍សហគ្រាស និងសហគមន៍ជនជាតិដើមភាគតិច ក្នុងការស្វែងរកការគាំទ្រដល់គម្រោងថាមពលកកើតឡើងវិញដែលផ្តោតលើមូលដ្ឋានដែលដឹកនាំដោយជនជាតិដើមភាគតិច ដែលអនុវត្តដោយកម្មវិធីខ្នាតតូចនៃមូលនិធិបរិស្ថានពិភពលោករបស់UNDP ដែលបានអនុវត្តក្នុងប្រទេសកម្ពុជាតាំងពីឆ្នាំ២០០៥មកម្ល៉េះ។ កម្មវិធីទាំងពីរនេះ បានរៀបចំឡើងជាពិសេសសម្រាប់ជនជាតិដើមភាគតិចនៅកម្ពុជា ហើយជំនួយខ្នាតតូចនឹងត្រូវផ្តល់ជូនដល់អង្គការ និងសហគមន៍ជនជាតិដើមភាគតិច អង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាលក្នុងស្រុក ឬអង្គការសហគមន៍ដែលមានបទពិសោធន៍ធ្វើការងារផ្ទាល់ជាមួយជនជាតិដើមភាគតិច ក្នុងការរួមចំណែកអនុវត្តការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់ប្រទេសស្តីពីការប្រែប្រួលអាកាសធាតុ (NDC) ក្នុងវិស័យព្រៃឈើ និងការប្រើប្រាស់ផ្សេងៗ (FOLU), UNFCCC, NAPAs និងNAMAs។

កម្មវិធីអភិវឌ្ឍន៍សហគ្រាសជាតិប្រចាំនៅប្រទេសកម្ពុជា មានកិច្ចិយសសូមអញ្ជើញអង្គការ និងសហគមន៍ជនជាតិដើមភាគតិច អង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាលក្នុងស្រុក ឬអង្គការសហគមន៍ដែលមានបទពិសោធន៍ធ្វើការងារផ្ទាល់ជាមួយជនជាតិដើមភាគតិចក្នុងការលើកំពស់ការរួមចំណែកអនុវត្តការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់ប្រទេសស្តីពីការប្រែប្រួលអាកាសធាតុ (NDC) ក្នុងវិស័យព្រៃឈើ និងការប្រើប្រាស់ផ្សេងៗ (FOLU) និងគម្រោងដែលសាកល្បងបច្ចេកវិទ្យាថាមពលកកើតឡើងវិញដែលសមស្របនៅក្នុងដែនដី និងទឹកដីរបស់ជនជាតិដើមភាគតិច (ឧទាហរណ៍ វារីអគ្គីសនីខ្នាតតូច ថាមពលពន្លឺព្រះអាទិត្យ ថាមពលខ្យល់ ឡដីខ្សែស្រឡៅ ជាដើម។ល។) នៅក្នុងបណ្តាខេត្តដែលមានជនជាតិដើមភាគតិចរស់នៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ឲ្យដាក់ពាក្យសុំមូលនិធិពីកម្មវិធីជំនួយខ្នាតតូចខាងលើនេះ។

កម្មវិធីជំនួយខ្នាតតូចនឹងផ្តល់មូលនិធិរហូតដល់ ៥០.០០០ (ប្រាំម៉ឺន) ដុល្លារអាមេរិកសម្រាប់គម្រោងនីមួយៗដោយឈរលើគោលការណ៍ប្រកួតប្រជែង ។ កម្មវិធីជំនួយខ្នាតតូចនឹងផ្តល់មូលនិធិចំនួន ៥០% នៃតម្លៃសរុបរបស់គម្រោង។ ចំណែកចំនួន ៥០% ទៀតនឹងត្រូវផ្តល់ឲ្យដោយអង្គការទទួលមូលនិធិ ឬបានពីការចូលរួមវិភាគទានពីសហគមន៍ អាជ្ញាធរដែនដី និងបានពីភ្នាក់ងារផ្តល់ជំនួយផ្សេងៗ ទោះបីក្នុងទម្រង់ជាទឹកប្រាក់ក្តី ជាប្រាក់បញ្ញើ និងជាសេវាកម្មនានាក្តី។

សូមធ្វើគម្រោងសំណើរបស់អ្នក ក្នុងស្រោមសំបុត្របិទជិតមកកាន់ការិយាល័យកម្មវិធីជំនួយខ្នាតតូចរបស់កម្មវិធីអភិវឌ្ឍន៍សហប្រជាជាតិនៅកម្ពុជា នៅភ្នំពេញសិនផង ជាន់ទី ៦ អគារA កែងផ្លូវសុធារស និងមហាវិថីព្រះសីហនុ សង្កាត់ទន្លេបាសាក់ ខណ្ឌចំការមន រាជធានីភ្នំពេញ ប្រទេសកម្ពុជា ទៅលោកស្រី **ឆិន ណារីរៈ** មន្ត្រីជាតិសម្របសម្រួលកម្មវិធី GEF SGP UNDP។ ចំពោះព័ត៌មានលម្អិត សូមទាក់ទង មន្ត្រីជាតិសម្របសម្រួលកម្មវិធី UNDP GEF SGP តាមរយៈសារអេឡិចត្រូនិច ឬអ៊ីម៉ែល ngin.navirak@undp.org ឬតាមទូរស័ព្ទលេខ 092 844 083 ឬលោកស្រី គឹម សុផ្លាតា ជំនួយការកម្មវិធី GEF SGP តាមរយៈសារអេឡិចត្រូនិច/អ៊ីម៉ែល socheata.kim@undp.org ឬតាមទូរស័ព្ទលេខ 092 794 706។ សូមជម្រាបជូនថា ការិយាល័យកម្មវិធីជំនួយខ្នាតតូចនៃមូលនិធិបរិស្ថានពិភពលោក នឹងធ្វើការទំនាក់ទំនងសម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមទៅកាន់អង្គការដែលបានជាប់វគ្គជំរុះតែប៉ុណ្ណោះ។

កាលបរិច្ឆេទផុតកំណត់នៅថ្ងៃទី 30 ខែ តុលា ឆ្នាំ២០២៣